
 

Protokoll styrelsemöte nr.6   

2017-10-03  

Närvaro:   

Thord Byström, Camilla Rönnqvist, Eleonor Sjögren   

Madelene Dahlgren, Satu Kettunen, Maria Drangel, Ingela Jacobsson  

Malin Johansson  

    

 

§6.1 Mötets öppnande   

Ordförande Thord Byström hälsade alla närvarande välkomna och förklarade mötet för öppnat  

 

§6.2 Dagordning   

Dagordningen godkändes  

 

§6.3 Val av justerare   

Satu Kettunen valdes att jämte Ordförande Thord Byström justera dagens protokoll  

 

§6.4 Föregående protokoll  

Godkändes och lades till handlingarna  

 

§6.5 Ekonomisk rapport   

6.5.1 Plusgiro 

Plusgirot 228930:- Okt                            Antal medlemmar 289 st 2017-09-29  

Betalda Fakturor  

Östra LO 

Tidningen 

Post Nord 

6.5.2 Budget Årsmötet 

Preliminär budget 2018 från Årsmötet saknas för klubbens Jubileum utställning i Juni 

6.5.3 Slutfaktura Rikslägret 2017 

Ej fått slutfakturan för Rikslägret 2017 har ej inkommit. Camilla R kontrollerar detta 

 

§6.6 Skrivelser/mail IN / UT  

 

IN  

Skånespecialen     

Inbjudan RAS / RUS Konferens 4-5 Nov 

 



UT   

Inget att rapportera 

§6.7 Rapporter:   

6.7.1 PR / Info 

Manusstopp för tidningen 20 November 

6.7.2 Prov / Tävling 

Sjöhaga har genomför två IPO Prov 3 Juni och 3 September 

Lövsveden har genomfört två IPO Prov 15 Juni och 17 September 

Klubben har ordnat med träningsträffar i olika grenar 

Genomfört Bruks RM  

Genomfört Lydnads RM 

Exteriörbeskrivningar  

Lydnads/Bruks utskottet har gjort ett fantastiskt bra arbete!  

6.7.3 Utställning 

Förslag på att Utställningen 9-10 Juni 2018 hålls på Gålö Havsbad. 

En arbetsgrupp kommer att arbeta med detta bestående av 

Thord, Lisa, Satu, Camilla R, Madelene D  

6.7.4 Exteriör 

Ett nytt Raskompendie är på gång till 2019 Thord jobbar med detta 

6.7.5 Avel /Hälsa 

6.7.5.1 DNA-Test  

Finns ett projekt i USA för Dobermann där man kartlägger enskilda individer och läser av vilka gener 

de bär på som kan ge sjukdomar. Man testar mot en hel mängd nedärvbara sjukdomar på hund.  

Förslag är att ta DNA-test på flertalet hundar på klubbens Uppfödarträff / Medlemsmötet 25 Nov 

samköra och hjälpas åt med alla papper 

6.7.6.2 HD-Index 

Madelene berättar om att det är rätt turbulent bland rasklubbarna då det finns en stor fråga ang HD. 

Både hur avläsningen går och gått till mm samt HD-index. Det har inkommit flera motioner om detta 

som skall behandlas. Vi har tänkt ta upp flertalet av dessa motioner till diskussion på klubbens 

Uppfödarträff 25 Nov 

6.7.7 Rasmontern Stora Stockholm 

Anmälan och bekräftelse har kommit på att klubben har rasmonter i år på Stora Stockholm. Eleonor 

har gått ut med förfrågan på bland annat Facebook om man vill hjälpa till och stå i montern med 

hund. Eleonor och Madelene har hand om att bygga och dekorera montern som tidigare år 

 

§6.8 Nya frågor   

6.8.1 Tidningen 

Styrelsen Beslutar att tillfråga Lisa Druse och Mia Lange om de kan hjälpa till med klubbens tidning 

§6.8.2 Förtjänstecken  

De som har blivit nominerade skall fylla i en blankett och skicka till Thord. Blanketten skall skickas in 

till SBK under November.  

Klubben köpte in 25st förtjänstecken 2008 inför IDC men dessa är tyvärr slut.  

Styrelsen Beslutar att köpa in 25st nya förtjänsttecken 

§6.8.3 Klubbkläder / Material 

Förslag på att ta fram en T-shirt/Piké inför Jubileums Utställningen 2018 

Olof Haggren tillfrågas om han vill jobba med förslaget. Satu för fram förfråga 

 



§6.9 Övriga frågor   

Medlemsmöte 25 November  

Dagordning skickas ut inom kort 

 

§4.12 Nästa möte   

Tisdag 14 November kl.19.00  

 

§4.13 Avslutning    

Thord tackade de närvarande för ett bra möte och förklarade detsamma för avslutat   

 

 

Vid protokollet                                                      Justerare                                                       Ordförande  

Eleonor Sjögren                                                    Satu Kettunen                                              Thord Byström 

 

 


